
 

 

Initiativärende kring delegation och redovisning 
 
I granskningsrapporten som behandlas under möte med Landskrona Sjukhusstyrelse 211022 är 
det tydligt att vi och övriga sjukhusstyrelser brister när det gäller redovisning av ärenden som är 
hanterade på delegation. Vi har erfarit att det även tagits så kallade ordförandebeslut som inte 
varit förankrade i den utsträckning som vi anser är rimligt. Detta har påtalats vid tidigare 
mötestillfällen men eftersom vi inte blivit hörsammade kring detta anser vi nu att vi behöver 
agera.  

 

Med anledning av detta yrkar vi Socialdemokrater: 
 
att alla ledamöter i sjukhusstyrelsen inför nästa sammanträde får en redovisning på alla 
delegationsbeslut samt ordförandebeslut tagna under året.  

 

att vi framledes får löpande redovisning av delegationsbeslut enligt tidigare beslut taget i 
sjukhusstyrelse Landskrona 190131. 

 

 

För Socialdemokraterna  

 

Mezide Özer 


